



Algemeen Bestuur

Verslag

Datum: Maandag 18-07-2022

Nr.	Beschrijving
1	<b>Opening:</b>
2	<b>Mededelingen en vaststellen agenda</b>
3	<b>Verslag 20-06-2022 Bijlage 1:</b> Het verslag is akkoord bevonden en kan gearchiveerd worden <b>Geanonimiseerd verslag Bijlage 2:</b> Akkoord en kan geplaatst worden op de website
4	<b>Inventariseren Rondvraag</b> Vorbereiden bespreking met Wethouder. Jeu de boules banen Geerhoek. Afvalbak bij Waterstraat t.h.v. ingang naar Kasteel. Dit melden bij Buiten Beter App. Lid stuurt foto door. Er is een presentatie geweest i.v.m. riolering. Dit verder bespreken bij Projectgroep.
5	<b>Voortgang projectgroepen:</b> <b>Projectgroep Toerisme: Bijlage 4</b> Geen vragen over bovengenoemde bijlage  DR is gister benaderd door bewoner i.v.m. zorgen geluidsoverlast en wilde dit mee laten nemen met het overleg vandaag. Lid heeft aangegeven dat wij als DR daar nu geen standpunt in kunnen nemen omdat we geen partij zijn, maar dat we dit wel mee konden geven zodat de zorgen geuit kunnen worden. De mail is verzonden naar plaatsvervangende partner DR en lid heeft diegene nog gesproken om de mail ter info aan te nemen.  Laten we eerst een standpunt innemen als DR. Als er een klacht komt van een bewoner die namens meerdere bewoners spreekt, hoe gaan we daar mee om? Geluidsoverlast is inderdaad niet iets wat we als Dorpsraad moeten oppakken. Hoe ga je om met klachten als Dorpsraad. We moeten geen klachtenbureau worden. Lid gaat nog een mail versturen naar bewoner.  Er is vanmiddag een goed verkenningsoverleg geweest. Horeca met elkaar in gesprek. Komt een vervolg.  <b>Projectgroep Cultureel Erfgoed:</b> Er is weinig gebeurd. Wat is nu cultureel erfgoed? Er is inventarisatie geweest. Wat wordt er verwacht. De poort van Kees Keijzer loopt. Er is

	<p>duidelijk afgesproken dat we splitsen. Externe partner zou nog reactie krijgen. Dit wordt verder opgepakt.</p> <p><b>Projectgroep Openbare Ruimte en Veiligheid:</b> Er is een bijeenkomst geweest i.v.m. herinrichting riolering. Was een goeie presentatie. De presentatie is te vinden op roosendaal.nl/projecten/programma's. Een mail sturen naar de Gemeente dat het een fijn overleg was. Is als heel prettig ervaren.</p> <p><b>Projectgroep Sociaal/Duurzaam:</b> Overleg met StER staat 17 augustus gepland.</p> <p><b>Projectgroep Communicatie/PR/ICT:</b> Alles is bijgewerkt op de website</p>	
6	<p><b>Voortgang infomail, inkomend en uitgaande poststukken</b> Voorstel om de griffie mail op de infomail binnen laten te komen. Lid gaat een mail sturen.</p>	
7	<p><b>Reactie Lisette i.v.m. aansprakelijkheid beheer geldstromen instanties (WBTR)</b> Wanneer document opgemaakt moet worden, dit voor alle instanties die nu onder beheer van DR vallen. <b>Bijlage 5</b> Voorstel is om een aanhangsel te maken om te delen met alle initiatieven waarvan wij het beheer doen. 2 leden gaan dit opstellen</p>	
8	<p><b>Aanvraag Voucher Burendag Speelveld Wouw: Bijlage 6</b> Iedereen is akkoord met de voucher.</p>	
9	<p><b>Actie en besluitenlijst. Bijlage 3</b> Open: 35, 47, 49, 57, 60, 61, 63 64-&gt;Er is een mail uitgegaan en is besproken met bewoner Sluiten: 54, 55, 56, 59, 62,</p>	
10	<p><b>Rondvraag:</b> Bespreken ingediende onderwerpen bij punt 4 Moet er een agenda opgesteld worden voor bijeenkomst met de nieuwe Wethouder. Programma leefbaarheid wijken en dorpen? Het is een kennismakingsgesprek en geen BO. Dus luchtig houden met vertellen wat onze ambities zijn, en vragen wat hun ambities zijn. Laatste bericht op FB vraagt de Gemeente naar welke koers we willen varen. Uitleggen hoe we werken met projectgroepen.</p> <p>Jeu de Boulesbaan gaat weg bij oude Geerhoek en bestuur zegt dat het niet onder hun verantwoording valt en verwijst naar de Gemeente. Bij de eerste gesprekken is er aangegeven om rekening te houden met de jeu de boules banen. Lid stelt voor om na te bellen of er iets is voorzien voor de jeu de boules banen. Als er niks voor is voorzien, dan moeten we verdere stappen ondernemen.</p>	